

Title (en)

Shelter with support structure made from profiled elements

Title (de)

Unterstand mit einer Tragestruktur aus Profilelementen

Title (fr)

Abri à structure de profiles

Publication

EP 1705314 A2 20060927 (FR)

Application

EP 06290465 A 20060322

Priority

FR 0502842 A 20050322

Abstract (en)

The shelter has a roof comprising an inclined frame (40) that is extended downwards by a cut frame (68). The frames (40, 68) respectively comprise upper and lower corner crossbeams (47, 11) that are stacked with each other at a lower junction (70). The crossbeam (47) has a covering wall (75) inclined downwards and covering the crossbeam (11) on entire length of the crossbeams. The crossbeam (11) has a lateral run out (83) stacked in a lateral groove (76) of the crossbeam (47). The crossbeam (47) has a plate reception groove (48) in which a filler plate (9) is stacked.

Abstract (fr)

Abri comprenant un toit qui présente des premier et deuxième pans inclinés (41, 68) jointifs s'étendant vers le bas, le premier pan incliné étant disposé au-dessus du deuxième pan incliné. Les premier et deuxième pans inclinés comportent respectivement des première et deuxième traverses d'angle (47, 11) distinctes emboîtées l'une dans l'autre au niveau de la ligne de jonction, la première traverse d'angle (47) comportant une paroi de recouvrement (75) inclinée vers le bas qui recouvre la deuxième traverse d'angle sur toute la longueur des première et deuxième traverses d'angle.

IPC 8 full level

E04H 3/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04H 3/165 (2013.01); **E04B 2001/3276** (2013.01)

Cited by

FR2990228A1; CN109914604A

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1705314 A2 20060927; EP 1705314 A3 20120704; FR 2883582 A1 20060929; FR 2883582 B1 20081205

DOCDB simple family (application)

EP 06290465 A 20060322; FR 0502842 A 20050322